
TRANSPARÈNCIA I

PARTICIPACIÓ CIUTADANA.

ACTA DE L’ASSEMBLEA DE BARRIADA DEL CENTRE DE SÓLLER.

A la Sala Magna de l’Ajuntament, el dia 13 de novembre de 2023, es reuneixen:

Equip de Govern.  

Miquel Nadal Vaquer (Batle)

Carlos Darder Rosell

Juan A. Lorente Torres

Gabriel Barceló Munar

Antonia Frau Crespí.

Secretària: Maria Oliver Jordán.

Veïns: 6 persones.

Comença a les 19:05 h.

El Batle saluda als veïns reunits i els a dóna la paraula.

TÈCNICS D’URBANISME.

Una veïna, que és tècnica d’obres explica un cas amb el que es troba habitualment. Diu que és 
molt complicat quan s’ha de fer obra nova als habitatges antics de més de 100 anys, perquè 
tenen unes característiques males d’encaixar dins una normativa, dins un context que és molt 
rígid.  A més és molt  dificultós  donar la  primera  passa,  perquè demanen informació  i  els 
tècnics  municipals  estan saturats.  Considera que la  tramitació  és  poc àgil.  Explica  que,  a 
vegades  és  difícil  donar  la  informació  en  plànols  i  necessiten  la  presència  dels  tècnics. 
Després ha de donar explicacions als que li han encomanat la feina i es troba impotent. Vol 
deixar constància de la situació i demanar si els tècnics de fora podrien tenir uns dies per fer 
consultes.

En Carlos explica que per urgències, a vegades s’han posat en contacte amb ell, que diu als 
tècnics municipals que hi vagin i es soluciona el problema en pocs dies. Diu a la veïna que al 
final de la reunió ens deixí el seu número de telèfon i direm a la regidora d’Urbanisme si li pot 
telefonar.

RECOLLIDA PORTA A PORTA.

Un veí demana quan es posarà en marxa el tema del servei de recollida porta a porta. C
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El  batle  explica  que  hi  ha  temps  fins  al  2030.  Diu  que  reconeix  que  durant  l’anterior 
legislatura no es varen donar passes, però que ara preparen el  concurs per cinc anys i  es 
reuniran per organitzar la millor manera de fer-ho.

CONTENIDORS

Un veí demana el motiu pel qual han canviat de lloc uns contenidors de la Volta Piquera, que 
ara es troben en el camí del Dragonar.

En Carlos diu que podria ser que els haguessin mogut de manera provisional amb motiu de les 
obres de pavimentació i que no els haguessin tornat col.locar al seu lloc. Ho mirarà.

TRÀNSIT CENTRE.

Una veïna demana si el carrer Cristòfol Colom podria ser només d’un sentit.

En Carlos diu que considera que és complicat i explica que en Pep Porcel, que du Mobilitat,  
vol descongestionar la zona centre i ha comanat un estudi a una empresa. En tenir-lo faran una 
reunió explicativa. Això afectarà a Sóller, Port i Biniaraix.

FOSCA AL MERCAT.

Una veïna diu que la zona del mercat, els horabaixes i vespres està a les fosques. Hi falta 
llum.

En Biel diu que es veritat, que la zona de les porxades té poc llum.

RECOLLIDA DE CARTRÓ.

Una veïna diu que alguns negocis, en treure el cartró per a la seva recollida, no l’apleguen així 
com toca.

En Carlos diu que en Juan A. ha repartit un manual del bon ús i que l’únic sistema que té 
l’Ajuntament per fer front a l’incivisme es posar multes.

FONTS I FAROLES BRUTES. 

Una veïna diu que les fonts del municipi estan molt brutes.

Un veí diu que no només tenim les fonts brutes, també hi tenim les faroles, que estan plenes 
de pixarades i de teranyines.

Un altre veí explica que abans la brigada feia net el brollador de la plaça.

En Carlos diu que falten mans, perquè hi ha poca gent a la brigada i que van fent el que 
poden.

SA FÀBRICA NOVA.

Una veïna demana informació sobre si hi ha qualque novetat en relació a la fàbrica nova.

En Carlos diu que la fàbrica és de setze propietaris, que ara consolidaran l’edifici perquè estan 
obligats a que no caigui i han netejat també els exteriors. Explica que està pendent de judici i 
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que el Consell està interessat en comprar-lo.

SOLAR HORT DE SES TIES.

Una veïna demana informació sobre un solar al camí de s’Hort de ses Ties.

En Carlos diu que el 80 % és de l’Ajuntament i el 20% restant, el lloc on hi ha el mural és 
particular i explica que la idea de l’Ajuntament és fer-hi habitatge social. 

ARBRES A L’APARCAMENT.

Una veïna diu que a l’aparcament de Teixidores hi falten arbres. Ella pensa que canviaria molt 
l’aspecte del lloc.

En Carlos diu que li pareix molt bona proposta.

ASFALTAT CARRERS.

Una veïna diu que han asfaltat molts de carrers, però no han tengut en compte, arreglar també 
les infraestructures. Ella considera que hagués estat millor fer-ne menys, però més complets. 
Diu que alguns carrers amb l’asfalt  han pujat  un pam, el  que ha provocat  que quedassin 
anivellats amb les voravies i que han tapat alguns espais buits, on hi va haver arbres sembrats, 
en lloc de posar-ne uns altres. Demana perquè han tapat dos espais al camí vell de Palma.

En Carlos diu que en el camí vell de Palma, s’arrel s’havia podrit i varen decidir tapar els 
buits  i,  en  arribar  els  arbres,  faran un clot  devora,  per  no sembrar-los  en el  mateix  lloc.  
Després explica que en asfaltar, es coordinen amb Aqualia i El Gas.

VORAVIES

A  continuació  en  Carlos  explica  que  dimecres  adjudiquen  el  contracte  per  reparar  les 
voravies.

Una veïna demana si al carrer Isabel II tenen previst reparar les voravies, perquè els vianants 
han de circular per enmig del carrer.

En Carlos diu que hi ha algunes actuacions previstes.

ENHORABONA.

Un veí dóna l’enhorabona a l’equip de govern per haver asfaltat tants carrers i, en quan a la 
neteja de torrents, que ara s’està realitzant, diu que era ben necessària. Explica que considera 
que Sóller és un jardí, però que hi manca un jardiner d’ofici, que doni cap i guïi als que cuiden 
els jardins, flors i arbres.

A continuació demana uns banys públics prop de plaça, perquè veu molts turistes que han 
d’anar als bars.

Una veïna proposa els banys del mercat.

PODA ARBRES.

Un veí demana si és necessari exsecallar els arbre de plaça cada any, perquè considera que és C
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una poda massa dràstica.

En Juan A. explica que ho han tengut que fer, els arbres ho necessitaven, per una fulla blanca 
que els havia sortit.

TARDEOS

Una veïna es queixa dels tardeos que es fan amb música a alt volum. 

El Batle explica que a Sóller fa molts d’anys hi havia molts de llocs on anar-hi la gent jove, 
però actualment no n’hi ha cap.

En Carlos explica que, per aquest motiu i, per evitar que els joves hagin de sortir de Sóller i 
tornar amb vehicle després d’haver begut alcohol, de tant en tant es fan aquest tardeos, que es 
van repartint en diferents llocs, perquè no molestin sempre als mateixos veïns.

I no havent-hi altres assumptes a tractar, es dóna per finalitzada la reunió, essent les 20:20 h. 

Sóller, document signat electrònicament.      
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